
 

NIEUWSBRIEF APRIL 2025 
Het jaar 2025 is voor SIEMei van start gegaan met een 
aantal gebeurtenissen en vooruitzichten die enerzijds een 
heugelijk karakter hebben en anderzijds ook veel impact 
hebben voor de toekomst. 
Een kleine opsomming geeft hiervan een goed beeld.: 

- overname van het museum De Stalen Tak uit Made; 
- het ruim 15-jarig bestaan van SIEMei 
- de ontwikkelingen in het Spoorpark 
- het afscheid van Piet van der Poel als voorzitter van 
SIEMei 

- de bouwplannen op de Noordkade met t.z.t. een tijdelijke verhuizing van het museum 

Ruim 15 jaar SIEMei 

Het starten met een leeg gebouw en uitgegroeid tot een museum 
dat jaarlijks vele bezoekers trekt, is een prestatie dat vooral te 
danken is aan de pioniers die in 2009 de schouders onder het 
initiatief zetten. 
Ter gelegenheid van het 15-jarig bestaan werd een extra 
Nieuwsbrief uitgebracht in de vorm van een glossy magazine.  
Het 1e exemplaar werd op woensdag 26 februari jl. aan Piet 
van der Poel overhandigd. Dit gebeurde tijdens een 
bijeenkomst waarop officieel afscheid werd genomen van 
Piet als voorzitter van SIEMei. 

Spoorpark 

De ontwikkelingen in het Spoorpark staan uitvoerig 
beschreven in eerdergenoemde extra Nieuwsbrief, 
maar de meest recente ‘klus’ krijgt extra aandacht. 
Met het een nieuwe spoorwegovergang tussen 



Parallelweg Zuid en Spoorlaan zijn de wissels aan de westzijde van het emplacement - 
nabij de spoorbrug - weer te bereiken, met als gevolg dat de mogelijkheden van 
rangeren aanzienlijk zijn vergroot. 

Bouwplannen op de Noordkade 

Onlangs heeft de Stadskrant aandacht besteed aan de diverse plannen die Stefan van 
de Ven op de Noordkade heeft. Een prestigieus hotel, woningbouw, een parkeergarage 
als ook een upgrade van het SIEMei gebouw staan in de planning. 
Voor SIEMei betekent dit een verhuizing naar de Zuidkade. Buiten deze informatie is er 
nog niet veel bekend over het tijdstip waarop een en ander gaat gebeuren. 

Afscheid van Piet van der Poel 

Vanaf de oprichting in 2009  tot begin februari 2025 is Piet van der Poel voorzitter van de 
Stichting Industrieel Erfgoed Meierij.geweest. Een periode van ruim 15 jaar waarin Piet 
een grote stempel heeft gedrukt op de totstandkoming van het museum en de 
ontwikkelingen rond het Spoorpark. 
Op 26 februari jl. was er een afscheidsreceptie in het museum waarvoor de SIEMei 
vrijwilligers, sponsoren, relaties en uiteraard ook zijn gezin waren uitgenodigd. 
Tijdens de drukbezochte receptie werden er niet alleen waarderende woorden 
uitgesproken, maar kreeg Piet een bijzondere onderscheiding in de vorm van het ere-
voorzitterschap.  



Sponsor in de schijnwerper 

Het bedrijf van René Smink (Smink Group BV) bestaat 35 
jaar!  
De 59-jarige René Smink is al meer dan 10 jaar een trouwe 
sponsor van SIEMei. In het verre verleden hebben we al 
een keer eerder met René gesproken. Toen al tekenden 
we op: 
• dat hij in 1984 begint als lasser; 
• in 1989 start met een eigen bedrijf (eenpitter); 
• in 1990 een opleiding in Engeland volgt tot 
onderwaterlasser. 
• vanaf 1995 personeel aantrekt en hij zich naast lassen 
ook steeds meer bezig gaat houden met het toeleveren 
van procesinstallaties voor diverse opdrachtgevers; 
• in 2011 op de Amert nieuw bedrijfspand opent en vanaf 
dan het bedrijf verder uitgebouwd naar 50 medewerkers en 
het (mede)ontwerpen, fabriceren en installeren van 
componenten en totale installaties voor de 
hightechindustrie o.a. op het terrein van de halfgeleiders, 
farmacie, biotechnologie gaat behoren tot de 

kernactiviteiten. Vol trots toonde hij destijds de clean room, waarin met zeer 
hoogwaardige apparatuur zo schoon mogelijk wordt gelast; 
• René is/was een fanatiek sporter en kreeg grote bekendheid als zijspancrosser. 

Samen met Dick van Heugten reed hij internationale wedstrijden; 
• Verder is de ondernemer actief met squashen, skeeleren, wielrennen skiën, zeilen 

en motorrijden; 
• Zijn hobby’s hebben te maken met oude technieken en oldtimers (o.a. Ford Mustang 

V8). 

En nu in 2024 
We zijn René gaan bezoeken vanwege het jubileum van de Smink-Group. De joviale 

en enthousiaste ondernemer vertelt vol passie over de ontwikkelingen van het bedrijf en 
tijdens een rondleiding zien we wat er de afgelopen tien jaar gerealiseerd is: 
Verdubbeling van de bedrijfsoppervlakte met de aankoop en verbouwing van het 
naastgelegen bedrijfspand, het bouwen van een tweede clean room en het openen van 
een tweede vestiging in Kerkrade. Het personeelsbestand bestaat inmiddels uit 150 
mensen. 



Trots 
Het was niet altijd 
rozengeur en maneschijn, 
maar door de steun van 
zijn vrouw Dayenne en 
compagnon Peter Vooijs, 
die in 2017 aandeelhouder 
is geworden, zijn er in de 
afgelopen jaren grote 
stappen gezet. 
Het aller belangrijkste (na 
zijn vrouw en kinderen) 
zijn voor hem dan ook de 
gemotiveerde en 
enthousiaste medewerkers 

binnen het bedrijf. Inmiddels werken ook drie van de kinderen binnen het bedrijf. 
Hij geniet ervan dat jonge medewerkers met goede ideeën komen en hem helpen om 

de door hem uitgestippelde ‘grote lijnen’ te realiseren. 

Boek 
Ter gelegenheid van het 35-jarig bestaan is er op initiatief en onder regie van zijn 

vrouw Dayenne een prachtig fotoboek uitgebracht onder de titel ‘OP DREEF 35 jaar 
Smink Group’. Het betreft een werkelijk een uniek boek met prachtige foto’s ,maar vooral 
een mooie omschrijving van de geschiedenis van de Smink Group en vol warme en 
oprechte verhalen van medewerkers, die wat vertellen over zichzelf, hun interesses, 
hobby en het werken bij Smink Group. Zo komt in het boek zijn beroepskeuze aan de 
orde. Dat was op advies van zijn moeder: “Ik heb niet veel school gehad. Mijn moeder 
zei, wordt maar lasser. Daar is altijd werk in te vinden.” 

Ook de al genoemde Ford Mustang krijgt aandacht. De auto werd namelijk 
gefabriceerd in dezelfde maand als René geboren is: juni 1965. De afgelopen jaren is de 
Mustang met behulp van een vriend tot op het laatste schroefje uit elkaar gehaald en in 
nieuwstaat teruggebracht. Ook heeft de auto nu weer de originele kleur - donkergroen -  
gekregen. 

Toekomst 
Er ligt inmiddels een goede basis voor het bedrijf en wordt  ingezet op de jeugd. Het 
huidige directieteam kan het gelukkig allang doen zonder René Smink. Hij gaat 
geleidelijk aan afbouwen en samen met zijn vrouw genieten van mooie (motor)reizen en 
zijn hobby’s. Mogelijk wordt hij óóit nog vrijwilliger/gids bij SIEMei. Immers op de 
Noordkade voelt hij zich goed thuis. 



Vanuit de werkplaats 

Vrijwilligers in de werkplaats hebben momenteel  2  projecten onder handen, te weten  
het restaureren van een kunstobject dat de CHV in het verleden kreeg aangeboden en 
het installeren van de Blackstone dieselmotor in een container. 

Wat is een Blackstone motor? 
Blackstone-motoren, ook wel bekend als Lister Blackstone-motoren, zijn klassieke 
dieselmotoren die bekend staan om hun robuustheid en betrouwbaarheid. Ze werden 

veel gebruikt in toepassingen zoals 
landbouw, scheepvaart en stationaire 
machines zoals generatoren en 
pompen. Deze motoren hebben een 
lange geschiedenis en worden nog 
steeds gewaardeerd vanwege hun 
duurzaamheid en prestaties. 
Sommige van deze motoren worden 
zelfs vandaag de dag gereviseerd en 
hersteld om hun levensduur te 
verlengen en hun historische waarde 
te behouden.  

Vrijwilliger in de schijnwerper 
Naam: André Gijsbers (69) 

Gehuwd met Toos 
2 kinderen: Wendy 43 en Marcel (42) 
Beroep: Gepensioneerd logistiek medewerker 
André is in Venhorst geboren en ging naar de 
lagere school in Gemert. 
Daarna bezocht hij de LTS in Veghel, opleiding 
metaal. 

Na de LTS-opleiding is hij in 1971 op 16-jarige leeftijd 
gaan werken bij Verhagen Stalen Ramen in Gemert. 
Hij verrichtte diverse werkzaamheden zoals draaien, 
frezen en lassen. 
In 1975 is hij bij de nertsenfarm in Venhorst gaan werken als dierenverzorger en werd 
ook belast met algemene onderhoudswerkzaamheden. 



In 1986 startte hij als logistiek medewerker bij Unidek 
in Gemert. In 2013 moest het bedrijf inkrimpen en viel 
hij onder het collectief ontslag. 
Na een periode van werkloosheid kon André 1/2 2014 
in dienst treden als logistiek medewerker bij Spierings 
Kranenbouw in Oss. 
Toen hij 63 en een half jaar was liep zijn 
arbeidscontract af en ging André met vervroegd 
pensioen. Hij was er ook aan toe. 
Hobby’s 
André heeft diverse hobby’s en verveelt zich niet. 
Hij heeft een grote volkstuin aan de Wanroijseweg in 
Boekel een komt in het seizoen dagelijks met veel te 

veel verse groenten thuis. 
Hij is vrijwilliger bij de Kilsdonkse molen Heeswijk-Dinther, waar hij 
onderhoudswerkzaamheden verricht in en aan de molen. Ook assisteert hij bij het 
onderhoud van het buitenterrein. 
Wandelen doet hij graag alleen of met Toos. Ze trekken graag de natuur in. Ook fietsen 
ze samen veel in de eigen regio of op vakantie. Verder puzzelt hij graag en is bovendien 
actief in- en rondom het huis met klussen. 
Vakantie 
Met Toos en de kinderen huurden ze in het verleden regelmatig een huisje of stacaravan 
in Oostenrijk, België of Denemarken. Meestal werd de omgeving verkend met auto, fiets 
of wandelend. 
Nadat de kinderen niet meer meegingen, hebben ze diverse georganiseerde busreizen 
gemaakt en bezochten ze onder meer Spanje, Portugal, Kroatië, Noorwegen, 
Griekenland, Duitsland, Polen, Frankrijk en Turkije. De laatste jaren boeken ze 
regelmatig voor een weekend of midweek een huisje in Nederland, België of Duitsland 
om er te gaan fietsen of wandelen. 
SIEMei 
Bij de SIEMei, waar ook zijn broer actief is, heeft hij het goed naar zin. Hij verricht er 
diverse werkzaamheden in de werkplaats en “wat je leuk vindt, mag je ook gaan doen en 
soms is er ook werk wat je minder aanstaat maar dat hoort er bij. Er worden samen 
mooie dingen gemaakt en dat geeft voldoening”. 
“Onder de mensen zijn” vindt André belangrijk en bij SIEMei is het een gezellige club en 
“de vrijwilligers hebben iets voor elkaar over. De onderlinge sfeer is er goed.” 



LEVEND ERFGOED MEIERIJ 

 

OPEN ACTIE DAG SIEMEI 2024 I.S.M. HEEMKUNDEKRING 
EN DE lAMBERTUSKERK 

ZONDAG 15 SEPTEMBER VAN 12.00 TOT 16.00 UURN  

LOCATIES: 

► NOORDKADE, MUSEUM EN BUITENRUIMTE 
►SPOORPARK 
►OUDE RAADHUIS OP DE MARTKT 
►AIRBORNE MONUMENT 
►MARKT (vertrekpunt fietstocht langs boerderijen) 



Lezing over kunstmatige intelligentie 
Op woensdag 12 maart jl. 
organiseerde SIEMei een lezing 
over Artificial intelligence (AI). Deze 
was bedoeld voor sponsoren. 
Reden om die sponsoren uit te 
nodigen is enerzijds om onze dank 
uit te spreken voor hun support -  
ze zorgen jaarlijks voor een 
financiële ondersteuning die het 
mede mogelijk maakt het museum 
en het Spoorpark in stand te 
houden - en anderzijds omdat de 
gemeenschap steeds meer wordt 
geconfronteerd met het fenomeen 
AI. 
Leon van Boxtel bleek bereid om 
de genodigden (ongeveer 25 
personen) op de hoogte te brengen 
wat nu AI precies inhoudt, de snelle 
ontwikkelingen op dit gebied en de 
praktische mogelijkheden voor o.a. 
het bedrijfsleven. 
Van Boxtel, in het dagelijks leven 
directeur van enkele basisscholen 
in de gemeente Meierijstad en ook 
politiek actief in die 

gemeente, is al jaren gefascineerd door de mogelijkheden 
van kunstmatige intelligentie. Vanuit zijn adviespraktijk 
Leomar Advies verdiept hij zich continu in AI-
toepassingen, met bijzondere interesse voor wat het kan 
betekenen voor het onderwijs, het bedrijfsleven en onze 
samenleving in brede zin. Tijdens de lezing liet hij zien 
hoe AI op dit moment al wordt ingezet, hoe snel de 
ontwikkelingen gaan en wat dit betekent voor 
ondernemers, bestuurders en burgers. Het werd een 
prikkelende, soms ook luchtige sessie, die de 
aanwezigen aan het denken zette over kansen én 
vragen rond deze technologie.”

Kunstmatige intelligentie (KI) of artificiële 
intelligentie (AI) is technologie waarmee 
computers taken uitvoeren die normaal 
menselijk denkwerk vereisen, zoals leren, 
plannen of taal begrijpen."


